
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

30 januari 2020 

  

Publieke raadpleging onder de 

inwoners van Molenlanden over 

vuurwerk  

 



 
 

 
1 

 

Inhoudsopgave 

Samenvatting 2 

1. Resultaten 3 

Vuurwerk in onze gemeente 3 

Centrale vuurwerkshow 16 

Ideale jaarwisseling 24 

2. Onderzoeksverantwoording 28 

Methodiek 28 

Leeswijzer 28 

3. TipMolenlanden 29 

4. Toponderzoek 30 

 

  



 
 

 
2 

 

Samenvatting 

Vuurwerk in onze gemeente 

Op vraag "1 Heeft u deze jaarwisseling vuurwerk afgestoken?" antwoordt 75% van de respondenten: 

"Nee". 

Op vraag "2 Hoe staat u tegenover het instellen van een algeheel vuurwerkverbod in onze 

gemeente?" antwoordt in totaal 59% van de respondenten: "(zeer) positief". In totaal antwoordt 29% 

van de respondenten: "(zeer) negatief". Het meest gekozen antwoord (41%) is: "Zeer positief". Het 

middelste antwoord (mediaan) is: "Positief". 

Op vraag "3 Hoe staat u tegenover het instellen van een gedeeltelijk vuurwerkverbod (zwaar 

knalvuurwerk en vuurpijlen) in onze gemeente?" antwoordt in totaal 69% van de respondenten: 

"(zeer) positief". In totaal antwoordt 22% van de respondenten: "(zeer) negatief". 

Het meest gekozen antwoord (36%) is: "Zeer positief". Het middelste antwoord (mediaan) is: 

"Positief". 

Centrale vuurwerkshow 

Op vraag "4 Vindt u dat er in de gemeente Molenlanden centrale vuurwerkshows georganiseerd 

zouden moeten worden?" antwoordt 50% van de respondenten: "Ja". 

Op vraag "4.1 Als er een of meerdere vuurwerkshows georganiseerd zouden worden in de gemeente 

Molenlanden, moet dat dan gecombineerd worden met een vuurwerkverbod voor inwoners?" 

antwoordt 89% van de respondenten: "Ja". 

Ideale jaarwisseling 

Op vraag "5 Wat is volgens u een ideale jaarwisseling, als het gaat om vuurwerk?" antwoordt 34% 

van de respondenten: "Eén grote centrale vuurwerkshow in de dorpskern waar ik woon". 

Dit en meer blijkt uit panelonderzoek TipMolenlanden, waarbij 726 deelnemers zijn geraadpleegd.  
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1. Resultaten 

Vuurwerk in onze gemeente 

Inmiddels zijn de feestdagen achter de rug en is het 2020. De jaarwisseling in onze gemeente 
is dit jaar gepaard gegaan met vuurwerk. 

 
Op vraag "1 Heeft u deze jaarwisseling vuurwerk afgestoken?" antwoordt 75% van de respondenten: 
"Nee". 

Ja, ander soort vuurwerk, namelijk: 
• Al het genoemde. 

• Kindervuurwerk (2x) 

• Klein licht siervuurwerk voor kinderen 

• Licht sier en knal 

• Siervuurwerk en knalvuurwerk 

• Sterretjes 

• Sterretjes en licht kindervuurwerk 

• Sterretjes voor de kinderen 
 
 

Toelichting 
Ja, 
siervuurwerk 

• Een sier-vuurwerkpakket en wat vuurpijlen 
  

Ja, ander soort 
vuurwerk, 
namelijk: 

• Ik hou er helemaal niet van! 
 

Nee • Alleen een totaal verbod heeft echt zin, maar minder knalvuurwek zou ook al 
een beetje helpen.  De politiek zal zijn rug wel weer niet recht houden en de 
commercie weer bevoordelen. 
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Ja, siervuurwerk
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Weet niet

1 Heeft u deze jaarwisseling vuurwerk afgestoken?
(n=726)
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• De afgelopen 70 jaar geen vuurwerk afgestoken 

• Geeft veel milieuvervuiling (voor de lol): fijnstof, zwerfafval (plastic), geluid 
(dieren). 1 dag toegestaan, maar het of je dagen in een oorlogsgebied leeft. 
Dat mag dus allemaal, terwijl er in andere situaties, aan allerlei wel aan 
allerlei eisen moet worden voldaan wat grote financiële consequenties voor 
betrokkenen 

• Gezien het afsteken van extreem vuurwerk in de wijken is er een grote 
drempel om naar buiten te gaan! 

• Ik ben extreem bang van vuurwerk en moet altijd een week vakantie 
opnemen omdat ik niet naar buiten durf 

• Ik ben lekker op tijd naar bed gegaan :-). 

• Ik doe het niet om mijn principes, duizenden euro's vuurwerk wordt de lucht 
in geknald, terwijl er in diezelfde tijd zoveel mensen sterven van de honger, 
dan kunnen wij ons geld veel en veel beter besteden! 

• Ik heb nog nooit vuurwerk afgestoken. 

• Ik vind het slecht voor het milieu en gezondheid en verkwisting van geld. 

• Ik wil geen bijdrage leveren aan de milieuschade 

• Is niet aannemelijk te maken anno 2020, Geluidshinder, milieuvervuiling, 
straatafval en overlast voor en na het nieuwjaar. Bij een verkoopcijfer van 77 
miljoen exclusief het illegale vuurwerk en dit zouden uitgeven voor het milieu 
zou dat een bedrag zijn van 144 miljoen exclusief ilegaal vuurwerk. 

• Mijn kinderen wel natuurlijk 

• Nog nooit vuurwerk afgestoken. 

• Nooit gedaan. Heb huisdieren die hier ook angstig van worden. 

• Om heel eerlijk te zijn vind ik het spul veel te duur. Andere argument is: Nu 
ben je het hele jaar druk bezig met het milieu, scheiden van afval, zuinig met 
water en energie en dan moet er ineens een partij ellende de lucht in, dat 
gaat me te ver. 

• Slecht voor luchtkwaliteit 

• Vuurwerk steken wij al jaren niet meer af. Vroeger heb ik wel veel vuurwerk 
afgestoken, maar daar heb ik een punt achter gezet. Waarom is vuurwerk 
omstreden? 
1. Vuurwerk is een omstreden 'traditie' die alleen maar ellende oplevert. 
1a. Vuurwerk levert veel milieuoverlast op. Milieunormen die normaal gelden 
mogen rond oud- en nieuw vreemd genoeg zonder problemen worden 
overtreden. 
1b. Vuurwerk levert veel overlast op voor (kwetsbare) mensen, hulpverleners, 
dieren. Ons land, incl. onze prachtige Alblasserwaard lijkt dan wel een 
oorlogsgebied. 
1c. Vuurwerk levert erg veel straatvuil op, normaal is het verboden rommel 
op straat te gooien. Rond oud en nieuw is dit blijkbaar wel toegestaan. 

• Was niet thuis  was aan het werk als evenementen hulpverlener ( ehbo) bij 
een evenement in Amsterdam 

• We haten vuurwerk. Veel overlast, schade, ongelukken. Kost de samenleving 
een fortuin. Verder is het erg slecht voor het milieu. Nu duurzaamheid, CO2- 
en stikstof-uitstook zeer actueel zijn lijkt me een algeheel verbod 
noodzakelijk. 

• Wel gekeken 

• Wij steken al tientallen jaren geen vuurwerk af, vanwege de ernstige 
geluidsbelasingen en de luchtverontreiniging, om nog maar te zwijgen over 
de kans op verwondingen. 
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• Wij steken geen vuurwerk af omdat wij ons verantwoordelijk voelen voor het 
milieu en wij toch al in een gebied wonen waar de luchtverontreiniging vrij 
groot is. 
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Na opnieuw overlast en schade is in de afgelopen jaar de discussie opgelaaid over het 
afsteken van vuurwerk tijdens de jaarwisseling. Steeds meer burgemeesters pleiten voor een 
(gedeeltelijk) vuurwerkverbod en vuurwerkvrije zones. Tegelijkertijd is de 
consumentenverkoop van vuurwerk nog nooit zo hoog geweest. 

 
Op vraag "2 Hoe staat u tegenover het instellen van een algeheel vuurwerkverbod in onze 
gemeente?" antwoordt in totaal 59% van de respondenten: "(zeer) positief". In totaal antwoordt 29% 
van de respondenten: "(zeer) negatief". Het meest gekozen antwoord (41%) is: "Zeer positief". Het 
middelste antwoord (mediaan) is: "Positief". 

Toelichting 
Zeer 
positief 

• Afsteken van vuurwerk gebeurt al weken vóór oud en nieuw. Vuurwerk lijkt op 
steeds meer op een bom. Op oudejaarsavond leek het hier bij mij in Bleskensgraaf 
op een war zone. De laatste klap viel om vier uur 's nachts. 

• Al ver voor de jaarwisseling wordt er in Hoogblokland door de jeugd veel 'geknald', 
tijdens de jaarwisseling was het oorlog. Illegaal vuurwerk en dat dichtbij de 4 riet 
gedekte huizen w.o. mijn monumentale boerderij in het centrum van het dorp. 
Gaat één rieten dak branden dan is de vuurzee niet te overzien. 

• Alleen een algeheel vuurwerkverbod spaart het milieu en is te handhaven 

• Beter voor mens en dier en zeker voor mensen met COPD 

• De rede voor mij is veiligheid en schade. 
De manier waarop tegenwoordig met vuurwerk omgegaan word is gevaarlijk en 
onverantwoord. Als er geen respect is voor veiligheid en spullen, dan lijkt het mij 
verstandig om georganiseerd vuurwerk af te steken. Alleen kijken dus. 

• Doe per dorp een mooie vuurwerkshow. Hier lopen die kleine rotjong al weken van 
te voren met tassen vol vuurwerk. En die domme ouders doen er ook niks aan 

• Een algeheel verbod geeft duidelijkheid. 
Handhaving zal een grote opgaaf worden.  
De productie van vuurwerk geschiedt grotendeels in China, vaak in 
arbeidersonvriendelijke situaties. 

• Eenvoudigst te handhaven 

41%

18%
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0% 20% 40% 60% 80% 100%

Zeer positief
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Negatief

Zeer negatief

Weet niet

2 Hoe staat u tegenover het instellen van een algeheel 
vuurwerkverbod in onze gemeente?

(n=724)
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• Er staan heel veel boerderijen met een rieten kap in onze gemeente. 

• Gezien de schade, de hoeveelheid afval wat er nu nog steeds ligt en alle ellende 
voor de dieren, vind ik het absoluut geen probleem om een vuurwerkverbod in te 
stellen. 

• Gezien stikstof en pfas en overig milieubeleid zeer onbegrijpelijk dat de overheid 
het oké vindt dat het milie in enkele uren tijd zo extreem vervuild wordt. 
Idiote acties tegen hulpverleners hier overigens nog buiten gelaten.  Kortom: per 
heden stoppen met deze onzin. 

• Half verbod werkt niet. 

• Het is jammer dat men de ‘ maat’ niet meer weet te houden en het steeds meer 
een bezigheid van vandalisme is geworden. 

• Het is toch absurt dat vooral door vuurwerk en ook drank in onze dorpen voor 
duizenden euro’s schade is! 

• Het lijkt me het beste om alles gewoon te verbieden, omdat de handhaving (die er 
nu vrijwel niet is) onmogelijk wordt wegens allerlei discussies of iets nu 
knalvuurwerk is of niet. 

• Het zou een mooie vooruitstrevende stap zijn als er in de gemeente Molenlanden 
een algemeen vuurwerk verbod zou komen. De burgemeesters van de grote steden 
laten publiekelijk al horen dat ze vuurwerk zat zijn. Maar helaas is het wat dat 
geluid betreft in Molenlanden oorverdovend stil. Laten we zuinig zijn op onze 
prachtige Alblasserwaard en op onze mooie gemeente Molenlanden. Laten we 
zorgen dat onze gemeente leefbaar is, ook rond oud en nieuw. En verder, normaal 
gesproken mag een feest alleen gehouden worden als het te handhaven is. Maar 
het zogenaamde oud- en nieuwfeest is in de gemeente Molenlanden niet te 
handhaven: er worden steeds veel vernielingen gedaan en de gemeente heeft hoge 
kosten om de rommel op te ruimen. 

• Ik heb astma. Ik heb veel last van de kruitdampen, deze komen door elk kiertje het 
huis binnen. 

• Ik heb zeer veel overlast gehad door het vuurwerk.  Wij hebben paarden en het is 
voor de dieren niet meer te doen 

• Mijn hond is doodsbang 

• Mits dat geen averechts effect (méér overlast) geeft. 

• Molenlanden is een gemeente met veel dieren vee/huisdieren die onze vuurwerk 
traditie niet snappen en hier vaak doodsbang voor zijn. 

• Na 4,5 jaar woonplaats Bleskensgraaf (buiten de bebouwde kom) weer terug in Nw. 
LL. En wat een overlast. In de weekenden al vanaf oktober. Een algeheel verbod zou 
duidelijk en heerlijk zijn. Het gros van de afstekers al die maanden is tussen de 10 
en 18 jaar. Hopelijk halen zij het niet in België. Handhaven is duidelijk bij een 
algeheel verbod. Gewoon niet en het eerste jaar echt mensen op straat. Zo moeilijk 
is het niet. Bekende plaatsen, zoals bepaalde speeltuintje. In burger misschien... 
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• Na vele jaren met huisdieren die bang tot zeer bang zijn voor vuurwerk ben ik er 

klaar mee. Ik heb in mijn jeugd ook wel vuurwerk afgestoken maar altijd alleen na 
12 uur, en nooit langer dan 1 uur. Maar zoals het tegenwoordig gaat, ook met het 
totale disrespect naar hulpverleners en medelanders hoeft het van mij allemaal niet 
meer. Ik zou zo graag weer eens een rustig oud en nieuw beleven. Ook de periode 
dat er vuurwerk afgestoken wordt lijkt steeds langer te worden. En nergens meer 
veilig, dacht in het normaal zo rustige Oud-Alblas beter te varen dan in 
Alblasserdam of Hendrik Ido Ambacht waar ik voorheen woonde, maar helaas. Nog 
steeds wordt er af en toe vuurwerk afgestoken. En geen politie gezien hier. Die 
komen sowieso niet als je melding maakt, al meerdere malen in Alblasserdam 
meegemaakt. Vriendelijk vragen of mensen (lees jeugd) het niet willen doen of 
ergens anders wordt beantwoord met brutaliteit (of erger). 

• Slecht voor milieu en veel overlast. 

• Voor mens en dier zeer veel onzinnige overlast , het begint al in november en nu 
nog steeds dat idiote geknal af en toe. 

• Vuurwerk overlast is hier niet alleen rond Oud en Nieuw, vanaf september bijna 
wekelijks op vrijdagavond. Aanspreken van "plegers" en melden werkt niet. door 
vuurwerk angst bij huisdieren. Gezien het leed en schade wat veroorzaakt wordt 
door vuurwerk mag het wat mij betreft totaal verboden worden. Mogelijk met een 
meldplicht voor vuurwerk(mis)bruikers tijdens jaarwisseling. 

• Vuurwerk zorgt voor zeer veel overlast (herrie, vervuiling, gevaar, vernieling) en 
stress voor veel mensen en dieren. 

• We hebben een hond en deze is twee weken van slag door al het geknal. Bovendien 
vind ik het zonde van het geld 

• Wel graag met strenge handhaving! 

• Wij wonen in een boerderij met rieten kap en zijn er nooit gerust op wanneer er 
vuurwerk wordt afgestoken. Veel jongeren (en soms zelfs ook ouderen) zien het 
gevaar er niet van in. 

• Wij zijn in onze buurt het helemaal zat zou het liefst weg gaan met oud en nieuw  
maar dat is niet verantwoord vorig jaar brand in de tuin dit jaar modder en grint 
tegen de ruiten oorverdovend geknal de hele dag onder de brug bij voormalig 
gemeentehuis in goudriaan werkelijk de hele dag tot zelfs afgelopen vrijdag  weer 
een bom onder die brug  stoppen met het geknal a.u.b 

• Zeker gezien de grote schade die ook nu weer is aangericht in onze gemeente zullen 
er drastische maatregelen moeten worden genomen, 

• Zie tegen de jaarwisseling op. Ieder jaar zit ik met de buitenkraan aangesloten 
vanwege een evt. vuurpijl op mijn rieten dak!!! De zenuwen krijg ik er van. Is al één 
keer gebeurd en gelukkig was het dak kletsnat! 

• Zou een verademing zijn voor alle dieren in de directe omgeving en ook een 
heleboel onnodige schade voorkomen 
 

Positief • Alleen als er in onze kern een vuurwerkshow zal worden gegeven. 

• Eerlijk gezegd ben ik niet eerlijk. Ik vind vuurwerk wel mooi om naar te kijken. Een 
leuke traditie. Als kind deed ik het ook volop. Maar met de kennis van nu, moet je 
verstandiger worden.. 

• Handhaving zal belangrijk zijn. 

• Ik ben wel voor een verbod op knalvuurwerk. Maar heb niet paraat of siervuurwerk 
ook veel letsel veroorzaakt. Als dat zo is mag t van mij helemaal verboden worden 
voor consumenten 

• Ik vind het zonde dat er zoveel vuurwerkongelukken gebeuren. Dat is 
vuurwerkafsteken niet waard. Het nadeel is wel dat je de gezelligheid in de straat 
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om met elkaar vuurwerk af te steken weg haalt. Hier in Goudriaan ging het dit jaar 
weer erg goed en gezellig. Maar ik vind dat de ongelukken zwaarder wegen. Vaak 
zijn de omstanders de klos. 
Ik vind wel dat het streng gehandhaafd moet worden. Dit kost extra personeel. 

• Ik zou een algeheel verbod wel toejuichen, maar denk dat deze stap ineens te groot 
is en dat we hier in fases naar toe moeten groeien. 

• Je kan ook zones bepalen waar vuurwerk afgestoken mag worden. Maar dan moet 
je wel handheven buiten deze zones. 

• Moet er wel bij vermelden dat onze zoons,17 en 13 daar anders over denken 

• Naar mijn mening heeft het afsteken van vuurwerk de afgelopen jaren steeds 
verdere extreme vormen aangenomen. Ik vind het absurd dat je in Nederland die 
75 jaar  zonder oorlog is 2 dagen per jaar in een soort van oorlogsgebied bevindt. 

• Ook vuurwerk bij voetbalwedstrijden van plaatselijke verenigingen uitbannen. 
Gebeurt bij meerdere verenigingen en geeft veel overlast. 

• Probleem is: hoe ga je dit handhaven. Er kan er dus wel voor zijn, maar.. 
 

Neutraal • Afgezien van kwetsbare lokaties in de bebouwde kom, zal het niet mogelijk zijn om 
niet geheel te verbieden.  
Bovendien mag het carbidschieten van mij blijven. 

• Het afschaffen van dergelijke tradities die gezondheidsschade kunnen opleveren en 
met veel vernieling en milieubelastend zijn vraagt tijd. 

• Het probleem is dat het vuurwerk wat nu overlast geeft eigenlijk allemaal al 
verboden is. Vuurwerk hoort wat mij betreft bij oud en nieuw, maar er moet meer 
gehandhaafd worden op de vandalen. 

• Het probleem ligt bij het illegale vuurwerk, dat blijf je houden. Er is nu al nauwelijks 
controle, dus er is nog steeds vrijspel. 

• Ik hecht waarde aan de traditie, daarom huiverig tegenover algeheel verbod. 
Echter, de wettelijke kaders worden fors  overtreden, m.n. ook in de kleine 
dorpskernen en de handhaving daar zeer inconsequent. Dit brengt mij dichter bij 
het standpunt dat algeheel verbod de voorkeur heft. 

• Knal- en dreun uurwerk verbieden, het lijkt af en toe wel oorlog. Siervuurwerk mag 
nog. Dat is veelal duurder, waardoor het ook minder gekocht zal worden 

• Maar dan wel handhaven, maar daar is Molenlanden niet zo goed in 

• Siervuurwerk moet wel kunnen vind ik 

• Voor beide kanten is wat te zeggen, bij normaal vuurwerk binnen de wettelijke 
normen zou het niet verboden moeten zijn, maar met alle excessen de laatste jaren 
is een verbod misschien wel verstandig. 

• Voor de tijd voor oudjaarsdag voor een verbod(al vrij lang van te voren veel 
vuurwerk) tijdens niet per se, wel strengere handhaving 

• Voor mij mag er een algeheel verbod komen. Je moet echter ook rekening houden 
met mensen die er anders over denken. 
 

Negatief • Algeheel vuurwerkverbod niet te handhaven 

• Alleen gebieden maken waar wel afgestoken mag worden en meer controle dan 
wat er wordt afgestoken. 

• Alles wat je verbied gaan ze stiekem doen. 

• Als je het helemaal gaat verbieden is de kans denk ik groter dat mensen het hele 
door (sporadisch) vuurwerk af gaan steken ipv alleen november/december 

• Gaat niet werken en zal ook geen andere situatie opleveren dan nu al het geval is. 
De overlast wordt vooral veroorzaakt door vuurwerk dat nu ook al illegaal is. 
Een verbod gaat alleen werken als je ook 100% handhaving hierop zet. 
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• Gaat toch niet lukken dus kan je het maar beter niet proberen ook 

• Ik hou van gematigd vuurwerk afsteken met mijn zoon en dochter maar als ik in het 
nieuwe jaar lees wat dit aan menselijk leed gekost heeft, ga ik er wel over nadenken 
of er niet toch een (gedeeltelijk) verbod moet komen want geen enkel leven (met 
als absoluut dieptepunt de vader en zoon die in de lift in Arnhem omkwamen). Ik 
zou een verbod jammer vinden maar als we doden kunnen voorkomen, dan moet 
het maar. Liever zou ik willen dat misbruikers hard aangepakt worden. 

• Ik steek zelf geen vuurwerk af, maar vind het wel leuk om naar te kijken. Prima als 
anderen het kopen en het willen afsteken! 

• In dat geval lijden 'de goeden onder de kwaden". 

• Jammer als er dan weer een traditie verloren moet gaan 

• Ondanks negatief effect op milieu is een algeheel verbod niet doenbaar. Simpelweg 
niet te handhaven. Op internet zijn heel gemakkelijk methoden te vinden om met 
huis- tuin en keuken chemicaliën zelf vuurwerk te maken. Daarbij alle gevaarzetting 
met mensen die niet met chemicaliën kunnen omgaan kan/zal  doodgevaarlijk zijn 

• Overlast komt m.i. vooral van zwaar illegaal vuurwerk. Verbieden wat legaal 
verkrijgbaar is zal daar weinig aan veranderen, handhaven vrijwel onmogelijk. 

• Risico op letsel en/of schade is rieel 

• Siervuurwerk is voor mij geen probleem en als de mensen geinformeerd worden 
wat het veiligste is voor de omstanders met name, en henzelf dan vind ik net wel 
gezellig. 

• Wij hebben genoten van het prachtige siervuurwerk dat NA middernacht werd 
afgestoken, afval werd in onze buurt keurig opgeruimd, het was gezellig in onze 
omgeving. 

• Zelf afsteken blijft het leukst 
 

Zeer 
negatief 

• 1x per jaar.... 

• Dat is zo impulsief! We hebben al goede regels echter worden die niet 
gehandhaafd. Ik verbaas me iedere keer dat daar nog geen enkele keer over 
gesproken is in deze hele discussie. Als men nu al niet handhaaft zal dat met een 
verbod ook niets uithelpen. 

• De overlast komt vooral door jeugd die het voornamelijk buiten de aangewezen 
tijden afsteken. Dus ik denk dat een verbod weinig zin heeft, ook omdat het 
moeilijk te handhaven is. 

• Er moet geen gemeentelijk belastinggeld worden verspild aan een vuurwerkshow 
dus alleen als het gesponsord wordt door bedrijven (gemeentelijke belastingen zijn 
al veel te hoog). Ook veel meer schade verhalen op daders van oud- en nieuw zoals 
bij het trapveld in Bleskensgraaf. 

• Hoe willen Julie dat gaan controleren?  En dan komt er juist verdeeldheid. 

• Iets verbieden betekent ook handhaven. Nu knalt iedereen er ook al lustig op los 
terwijl het nog niet mag, de dagen voor 31 december. Er veranderd dus per saldo 
niets. 

• Overlast wordt veroorzaakt door misbruik van vuurwerk. Door een vuurwerkverbod 
wordt het overgrote deel van de mensen gedupeerd door een kleine groep 
misbruikers. Dit is een verkeerde manier van bestrijden, lokale en landelijke politiek 
zou hard moeten optreden tegen deze kleine groep en hiervoor benodigde 
wetgeving op moeten stellen. 

• Slaat nergens op, het grote probleem is het iligale knalvuurwerk waar schade 
meegemaakt wordt. En als er verder dingen verboden wordt wordt het ben ik bang 
alleen nog maar erger. 

• Verbieden maakt het alleen maar erger 
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• Vuurwerk is traditie, voor veel mensen de leukste dag van het jaar. Dit mag je niet 
zomaar afpakken, nederland betutteld. Het is maar 1 dag per jaar. Er zijn andere 
evenementen die ook overlast geven voor sommige mensen zoals optochten, 
festivals, feesten e.d. die worden ook niet zomaar afgeschaft. Door wat linkse 
media is het nu een hot item gemaakt, geen reden om iets zomaar af te schaffen. 
Het wordt al telkens veiliger met bijv. Vuurwerkbril en deels verbannen 
vuurwerk(bijv. Babypijlen). Veiliger maken okee, afschaffen veel te rigoureus. 
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Op vraag "3 Hoe staat u tegenover het instellen van een gedeeltelijk vuurwerkverbod (zwaar 
knalvuurwerk en vuurpijlen) in onze gemeente?" antwoordt in totaal 69% van de respondenten: 
"(zeer) positief". In totaal antwoordt 22% van de respondenten: "(zeer) negatief". 
Het meest gekozen antwoord (36%) is: "Zeer positief". Het middelste antwoord (mediaan) is: 
"Positief". 

Toelichting 
Zeer 
positief 

• Als een volledig verbod niet kan. 

• Als er een verbod komt voor alleen het illegale vuurwerk stuur dan hen die van dit 
lawaai houden naar een vrijliggend stuk grond, zodat niemand meer met een rieten 
dak zich zorgen moet maken over de vuurpijlen. 

• Als vraag 2 met zeer positief beantwoord is, wat dan bij 3? Als 2 niet lukt, dan 
positief over 3. 

• Dit is een compromis en dit zal men na de komende oudjaar moeten evalueren of 
het heeft gewerkt. Indien dit geen naleving krijgt dan direct overstappen op een 
totale vuurwerkverkoop en verbod. 

• Dit is een eerste fase. Langzamerhand richten op een totaal verbod. 

• Er moet geen gemeentelijk belastinggeld worden verspild aan een vuurwerkshow 
dus alleen als het gesponsord wordt door bedrijven (gemeentelijke belastingen zijn 
al veel te hoog). Ook veel meer schade verhalen op daders van oud- en nieuw zoals 
bij het trapveld in Bleskensgraaf. 

• Er moet nog wel een beetje folklore blijven! 

• In verband met handhaving: totaal verbod 

• Is een kiezen voor een middenkoers. Hardliners aan beide zijden zullen dit niks 
vinden, maar de redelijken denk ik zullen het prima vinden. Rekening houden met 
iedereen. 

• Jammer dat door het onaanvaardbare gedrag van een minderheid het afsteken van 
dit vuurwerk in totaliteit niet meer verantwoord is. 

• Liever al het vuurwerk verbieden en dan een vuurwerkshow voor iedereen. 

• Liever een algeheel verbod, maar beter iets dan niets. Alleen.....hoe te controleren 
wat er word afgestoken. Algeheel is daarom veel beter. 

• Liever een geheel vuurwerkverbod. 
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• Voorkeur voor geheel verbod, anders zou dit een alternatief kunnen zijn 

• Wellicht een goede eerste stap, maar wat mij betreft mag er dus een geheel verbod 
komen. 

• Zie hier boven. 

• Zie vorige vraag, algeheel verbod , slechts als dat niet haalbaar is gedeeltelijk. 
 

Positief • Alleen ben ik bang dat het niets oplost, de meeste zware knallen zijn namelijk al 
verboden. 

• Beperkt de overlast van zwaar knalvuurwerk 

• Beter een algeheel verbod 

• Blijft slecht voor milieu. 

• De handhaving lijkt me in dit geval lastiger dan bij een geheel vuurwerkverbod 

• Dit is alleen niet te handhaven. Want wie gaat dit doen? B&W zelf? Want de politie 
heeft de capaciteit niet. 

• Een gedeeltelijk verbod is beter dan geen verbod, maar niet zo duidelijk als een 
algeheel verbod. 

• Een vuurwerkverbod zal niet betekenen dat er geen schade meer is. Er blijven 
vandalen die toch steeds weer zorgen voor vernieling. Vuurwerk en jaarwisseling is 
voor hen slechts een "kapstok". 

• Handhaving is noodzakelijk en daar voorzie ik een groot probleem. De meeste 
overlast is in de dagen en uren waarin vuurwerk niet is toegestaan en dat wordt 
met een verbod zonder handhaving niet anders. 

• Het carbiet schieten in Goudriaan is wel een leuke activiteit die zeker mag blijven 
van mij 

• Ik steek zelf geen vuurwerk af en heb er geen last van als anderen het afsteken. 
Maar als er mensen zijn die er echt last van hebben zou een gedeeltelijk 
vuurwerkverbod kunnen helpen. Vraag is dan wel: waar mag je wel afsteken en 
waar niet? 

• Ik vul positief in, maar dat alleen omdat het een positieve stap in de goede richting 
is. De goede richting is een algeheel vuurwerkverbod. Eigenlijk had ik dus zeer 
negatief moeten antwoorden, omdat een stapje de goede richting op veel te weinig 
is. Er moeten grote stappen in de goede richting worden gezet, zodat Molenlanden 
geheel vuurwerkvrij wordt. 

• Ik wil een totaal vuurwerk verbod, en niet een beetje minder. 

• Indien algeheel niet haalbaar is dan in ieder geval gedeeltelijk verbod 

• Liever algeheel verbod. Of wellicht een beveiligde zone waar het mag. 

• Liever een algeheel verbod. Gedeeltelijk is second best. 

• Liever verbod van al het vuurwerk 

• Maar alleen positief als er geen algemeen verbod komt. 

• Mijn voorkeur gaat uit nar een algeheel verbod. Als dat niet kan zou dit 
gedeeltelijke verbod wel helpen. Zwaar knalvuurwerk? Ik vind 'gewone' rotjes al 
een drama. Onze honden bloednerveus. En als dat voor totaal 12 uur zou zijn is dat 
te overbruggen. Maar het knallen begon al op 29 december en de laatsten (dat 
gebeurde dagelijks) werden op 10 januari afgestoken. Ik ben er, mede daardoor, 
helemaal klaar mee! 

• Mooi, maar een algeheel vuurwerkverbod is veel beter. Beter voor het milieu, beter 
voor de dieren, beter te controleren. Afgelopen oudjaarsdag werd er de hele dag 
geknald i.p.v. vanaf 18:00 uur: om gek van te worden. 

• Positief omdat het beter is dan niks, maar ik heb liever een algeheel 
vuurwerkverbod. 
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• Verbod op knalvuurwerk vind ik logisch, vuurpijlen moet kunnen zolang deze 
worden gebruikt als bedoeld 

• Wordt lastig om dit te handhaven 

• Zou al mooi zijn, maar liefst geheel verbod! 

• Zwaar knal vuurwerk zeker verbieden, vuurpijlen als het niet anders kan. 

• Zwaar knalvuurwerk is geen Nederlands vuurwerk. Ook met een verbod zal dit 
blijven. Niet genoeg handhavers 
 

Neutraal • Een gedeeltelijk vuurwerkverbod is nauwelijks te handhaven, maar altijd beter als 
wat er nu is. Echter voorstander van een geheel verbod voor particulier afsteken. 

• Gedeeltelijk vuurwerkverkoop is niet te controleren en te handhaven 

• Liever alles verbieden. 

• Meeste knallen zijn nu al van illegaal spul dus dat blijft toch 

• Vuurpijlen verbod is prima zwaar knalvuurwerk is al verboden 

• Zelfde probleem als hierboven 

• Zie bovenstaand. Mijn voorkeur heeft mijn reactie op vraag 2 
 

Negatief • Algeheel verbod heeft de voorkeur. Zeker ook ivm handhaving 

• Als je deels vuurwerk niet toe staat, hoe ga je dit controleren. 

• Bij een gedeeltelijk verbod is er geen duidelijkheid, daarnaast moet je bij een 
verbod ook kunnen handhaven. Als je niet kunt of wilt handhaven dan heeft een 
verbod uberhaupt geen zin. 

• Blijft een milieuprobleem. 

• Dit lijkt mij moeilijk te handhaven. En daarnaast is het waarschijnlijk net als 
afgelopen jaarwisseling 3 volle dagen volop geknal ook al is het dan door minder 
zwaar vuurwerk, in steegjes en putten klinkt dat nog als zwaar vuurwerk. 

• Een gedeeltelijk verbod is niet te handhaven, alleen een volledig en algeheel 
vuurwerkverbod kan werken. 

• Gaat niet werken en zal ook geen andere situatie opleveren dan nu al het geval is. 
De overlast wordt vooral veroorzaakt door vuurwerk dat nu ook al illegaal is. 
Een verbod gaat alleen werken als je ook 100% handhaving hierop zet. 

• Gedeeltelijk verbod is niet te handhaven. 

• Gedeeltelijk vuurwerkverbod is bijna niet te handhaven en er blijft altijd verwarring. 
Deze keuzes moet je zwart wit maken: wel of niet. 

• Geheel verbieden is te handhaven 

• Het gaat mij om de houding tijdens het afsteken. Brutaal en gevaarlijk. 

• Ik denk dat een gedeeltelijk verbod niet te handhaven is, hoe gaan ze dat 
controleren? Als je helemaal geen vuurwerk meer mag hebben/kopen/afsteken is 
het veel duidelijker. Het is dan gewoon strafbaar, punt uit. 

• Knalvuurwerk mag van mij verboden worden maar vuurpijlen tijdens jaarwisseling 
hoort bij het feest van de jaarwisseling 

• Luchtvervuiling en zwerfvuil is niet meer van deze tijd. Zorg per dorp voor 
vuurwerkshow. Dat brengt saamhorigheid in dorp weer terug. 

• Moeilijk te handhaven. 

• Onmogelijk te handhaven 

• Op zich is dat geen slecht plan. Maar de grens tussen het ene soort vuurwerk en het 
andere is een zeer dunne lijn. De hardliners zullen de grenzen opzoeken en er waar 
mogelijk overheen gaan. Het lijkt me voor de handhavers (hebben wij die???!!!) ook 
een moeilijke taak om de grens tussen het een en het ander te bepalen. 

• Risico voor afsteken verboden vuurwerk wordt zo groter - glipt er makkelijk 
tussendoor en "daders"zullen moeilijker te traceren zijn. 
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• Toch niet te controleren 

• Totaal niet te handhaven, dus zinloos. Degenen die met zwaar vuurwerk lopen 
laten zich niet weerhouden door een loze maatregel. 
Verbieden handhaaf je met intensief toezicht. Daar is geen capaciteit voor. 

• Vuurpijlen maken nieuwjaar nieuwjaar. Het illegale vuurwerk moet verdwijnen. We 
hebben al goede regels echter worden die niet gehandhaafd. Ik verbaas me iedere 
keer dat daar nog geen enkele keer over gesproken is in deze hele discussie. Als 
men nu al niet handhaaft zal dat met een verbod ook niets uithelpen. 

• Vuurwerk dat nu al illegaal is (en bijv. uit België wordt gehaald) wordt ook gewoon 
afgestoken. Dus volgens mij kan een verbod alleen worden gehandhaafd als het een 
algeheel verbod is. 

• Welk vuurwerk hoort bij wat? Moeilijker te handhaven dan geheel verbod. Nog 
steeds overlast voor mens en dier. Slecht voor milieu. 

• Werkt niet!!!! En is ook niet te handhaven! 2 weken van tevoren lopen al kinderen 
met tassen vol van dat spul al knallend door het dorp, waardoor mijn hond 
wegkruipt onder het bed!!!! 

• Zinloos aangezien strikte handhaving in onze kernen ver te zoeken is. 

• Zwaar knalvuurwerk is al verboden, het haalt niet uit. 
 

Zeer 
negatief 

• Algeheel verbod beter en duidelijker te handhaven 

• Alleen een totaalverbod helpt de overlast te voorkomen 

• Als ik zeer positief ben over een ALGEHEEL VUURWERKVERBOD ben ik geen 
voorstander van een gedeeltelijk vuurwerkverbod. 
Het geheel voor dus. Geen halfslachtigheid. 

• Dat is lastig te handhaven en de knallen hoor je toch wel. Het is maar 1 dag in het 
jaar dus maak je niet zo druk. 

• Een gedeeltelijk vuurwerkverbod is niet te handhaven, het schaadt het milieu en 
het blijft de oorzaak van geluidsoverlast, brandgevaar, schade aan eigendommen, 
lichamelijk letsel zoals oogletsel, afgerukte vingers en ledematen, brandwonden en 
gehoorschade en is de oorzaak van veel trauma's bij een groot deel van de 
bevolking zoals bewoners, hulpdiensten, huisdieren en wilde fauna. 

• Er is waarschijnlijk toch geen budget om te handhaven. 

• Gewoon door de zure appel heen bijten en alles verbieden! 

• Handhaving wordt vrijwel onmogelijk met een halve maatregel. 

• Het grote probleem ligt bij het iligale knalvuurwerk dat al verboden is! Er moet 
daarop gehandhaafd worden.  
En het zogenaamde zware Nederlandse knalvuurwerk kan niks mee gebeuren.  
Maar ik ben bang als dat ook verboden worden dat het nog erger gaat worden met 
het iligale knalvuurwerk.  
En nog iets jongere kinderen kunnen dan ook niks meer afsteken! Dus pakken jullie 
als dit ook verboden wordt de goede mensen. Die wel normaal met vuurwerk 
kunnen omgaan 

• Ik denk dat een gedeeltelijk verbod lastig te handhaven is. Er kan dan beter gekozen 
worden voor een geheel verbod. 

• Ik heb sterke voorkeur voor een totaal verbod op consumenten vuurwerk. 

• Nergens vuurwerk.  denk aan dierenleed en milieu 

• Niet handhaafbaar 

• Niet te handhaven 

• Valt niet te controleren.  En dan halen mensen het in het buitenland en is het juist 
gevaarlijker 
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Centrale vuurwerkshow 

In een aantal gemeenten werd tijdens de afgelopen jaarwisseling een vuurwerkshow op een 
centrale plaats georganiseerd. Gemeenten spelen met het idee om dit het komend jaar op 
één of meer locaties binnen hun gebied te gaan doen. 

 
Op vraag "4 Vindt u dat er in de gemeente Molenlanden centrale vuurwerkshows georganiseerd 
zouden moeten worden?" antwoordt 50% van de respondenten: "Ja". 

Toelichting 
Ja • Alleen bij een algeheel vuurwerkverbod. 

• Alleen bij een totaal vuurwerkverbod. 

• Alleen in combinatie met n algeheel verbod 

• Als dit er dan voor zorgt dat er verder nergens geknald wordt. 

• Bij een verbod moet de gemeente met een alternatief komen. 

• Bij een verbod zeker, en er dan een mooi feest van maken. 

• Buiten de bebouwde kom. 

• Dan neemt de hoeveelheid ws af 

• Dat mag, als vervanging van het particuliere vuurwerk, maar is zeker geen verplichting. 
Het vuurwerk-geld kunnen we beter besteden aan betere zorg voor onze ouderen. 

• Dit kan ook door straten/wijken/buurtverenigingen worden georganiseerd. 

• Doe dan wel in elk dorp een centrale vuurwerkshow. Niet slechts een paar 
geselecteerde dorpen. 

• Feestelijk vuurwerk hoort bij nieuwjaar. dus een centrale vuurwerkshow heeft mijn 
voorkeur. Misschien komen inwoners dan ook naar buiten om te kijken en kunnen zij 
elkaar ontmoeten. 

• Hangt wel af van de kosten. 

• Het zal even wennen zijn, maar ook een mooi moment dat iedereen samen is. Zonder 
dat er gewonden vallen of schade aangericht word 

• Ik ben tegen het knalvuurwerk en alles wat het met zich meebrengt maar om mensen 
die er wrl van houden tegemoet te komen, is het georganiseerd wrl heel leuk 
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vuurwerkshows georganiseerd zouden moeten worden?

(n=721)



 
 

 
17 

 

• Ik denk dat als er een centrale vuurwerkshow wordt gegeven er veel mensen bereid 
zijn om dat te sponseren(bijv. dmv collecte). Het zorgt voor saamhorigheid in het dorp, 
omdat iedereen om 12 uur op die plek te vinden is. Dieren hebben zo min mogelijk last 
en de burger toch hun mooie jaarwisseling. 

• Ik zou een centrale vuurwerkshow organiseren en dan wel een vuurwerkverbod. 

• In alle kernen/dorpen van de gemeente 

• In sommige kernen, gelet op de grootte van de gemeente. 

• Kan ook soort dorpsnieuwjaarsreceptie worden, meer samen 

• Korte, centrale en professionele vuurwerkshows verdienen een kans en krijgen het 
voordeel van de milieu twijfel. 

• Liever niet, maar als het moet alleen ter compensatie van een algeheel 
vuurwerkverbod. 

• Maar daarbij niet uitsluiten dat mensen zelf vuurwerk kunnen afsteken. Gefaseerd 
over meerdere jaren zou dat wel haalbaar kunnen zijn. 

• Maar dan wel in elk dorp 

• Maar er is een tekort aan gecertificeerde personen die dit mogen 

• Maar het hoeft niet ontzettend veel geld te kosten! 

• Mits het gepaard gaat met een verbod tot het afsteken van ALLE knal vuurwerk 

• Om de traditie toch gedeeltelijk in ere te houden lijkt mij dit de meest ideale oplossing! 
Maar zou al blij zijn als het knalvuurwerk verboden zou worden binnen onze gemeent 
of landelijk, en heel belangrijk.....dat dit ook daadwerkelijk gehandhaafd blijft en streng 
tegen overtreders wordt opgetreden. 

• Oud en nieuw is toch een feestje. Centraal georganiseerd geeft ook het voordeel dat 
inwonenden van de gemeente elkaar weer zien en spreken. 

• Show in elke kern. Iedereen wil in eigen dorp blijven. 

• Top alternatief! 

• Veel beter voor de veiligheid en is wellicht een goed alternatief i.c.m. geheel of 
gedeeltelijk verbod voor burgers. 

• Vuurwerk uitbannen lukt toch niet dus show (bijv. op de Lek bij Nieuw-lekkerland) dan 
kan iedereen ervan genieten die het graag wil zien 

• Wij hebben deze jaarwisseling een 'cruise' gemaakt, met de veerboot die normaal naar 
Engeland vaart, maar deze keer vanuit Europoort de andere kant op voer en om 23.00 
uur afmeerde aan de kade bij Hotel New York in Rotterdam. 
Fantastisch plek om de schitterende vuurwerkshow op de Erasmusbrug te zien. 
Ik snap dat we ons in Molenlanden iets bescheidener op moeten stellen, maar zo'n 
show is echt mooi ! 

• Zou een zeer goed alternatief zijn voor de liefhebbers van vuurwerk en een heleboel 
schade voorkomen 

• Zou misschien leuk zijn maar lastig te realiseren met zoveel dorpen, ieder wil het kort 
bij huis en dan wordt het duur. 
 

Nee • Alleen als er een totaal verbod zou komen 

• Allereerst is het waanzin om zoveel geld de lucht in te schieten wat hard nodig is voor 
zaken als bijv gezondheidszorg, onderwijs en groenonderhoud! Vervolgens zorgt het 
voor enorme luchtvervuiling!! 

• Als er een algeheel verbod komt is het wel leuk als er nog iets van vuurwerk in de regio 
te zien is. Anders overbodig. 

• Als ik eerlijk ben, zou ik geen 20 kilometer gaan rijden om bijvoorbeeld in Nieuw-
Lekkerland een vuurwerkshow te gaan kijken. 

• Als je naar een vuurwerkverbod wilt, moet je dat soort dingen ook niet doen. 
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• Als men er verstandig me omgaat, is het leuk om te doen en te kijken vanuit je eigen 
huis, zonder dat je eruit hoeft. 

• Als men het milieu weer in een betere conditie wil hebben is dit ook geen optie 

• Begrijpelijk dat er een alternatief gezocht wordt voor vuurwerkverbod, maar vuurwerk 
i.h.a. geeft zoveel milieuvervuiling dat dit een ongewenst alternatief is. 

• Bij show op slechts enkele plekken kan slechts een klein deel van de inwoners genieten 
van dit vuurwerk. Het houden van een show in elk dorp lijkt me hele hoge kosten met 
zich meebrengen. 

• Daar is onze gemeente niet geschikt voor. Waar zou dat plaats moeten vinden? 

• Dan betalen indirect ook degenen mee die nu geen vuurwerk afsteken en dus nu geen 
geld daaraan uitgeven. 

• Dan zou je zien dat er centraal een show wordt dat we daar eerst een stuk voor 
moeten rijden. dat staat mij heel erg tegen 

• Dat gaat toch niet gebeuren, vanwege de vele dorpen 

• Dat is gewoon niet mogelijk tenzij het in iedere kern is en dat is weer onbetaalbaar. Bij 
een centraal vuurwerk in bijvoorbeeld Hoornaar gaat toch niemand buiten Hoornaar 
naar naartoe. 

• Dat zou dan in alle kernen moeten en dat is veel te kostbaar. Je kan niet de ene kern 
wel bedienen en de andere niet. 

• De gemeente is te groot om een centrale plek aan te wijzen. Er moet ook geen geld uit 
de gemeentekas naartoe 

• Dit is geen taak voor de gemeente. 

• Dit is ook slecht voor het milieu 

• Dit kost de gemeenschap geld een waar ga je het doen ? 

• Door de decentrale kernen zouden er veel van deze shows moeten komen. De kosten 
hiervan zullen relatief hoog zijn om het ook nog interessant te houden. 

• En dan midden in de nacht ergens op af (heb kleine kinderen) gaan terwijl het vanuit 
mijn kamer raam erg gezellig was? Daar komt bij... dan betaal ik daaraan mee. Die 
behoefte heb ik niet. Laat de mensen die er geld voor over hebben lekker hun gang 
gaan. 

• Enerzijds lijkt me een centrale vuurwerkshow niet wenselijk omdat dit wat 
milieuproblematiek, net als bij regulier vuurwerk, ook belastend is. Anderzijds is een 
vuurwerkshow niet echt haalbaar omdat Molenlanden uitgestrekt is en we niet echt 
een centrale plek hebben. Verder, laat de kosten van zo'n vuurwerkshow maar in 
mindering worden gebracht op de gemeentelijke belastingen. 

• Er moet geen gemeentelijk belastinggeld worden verspild aan een vuurwerkshow dus 
alleen als het gesponsord wordt door bedrijven (gemeentelijke belastingen zijn al veel 
te hoog). Ook veel meer schade verhalen op daders van oud- en nieuw zoals bij het 
trapveld in Bleskensgraaf. 

• Er zijn te veel kleinere kernen 

• Gaat niet werken aangezien we een gemeente van grote oppervlakte hebben. En er 
veel mensen zijn die niet naar toe gaan gezien afstand etc. En dat is alleen maar zonde 
van de gemeentekas. Dan steek ik liever zelf vuurwerkaf. 

• Geen centraal vuurwerk voor molenlanden, maar wel voor de diverse kernen. De 
bevolking woont niet in Molenlanden, maar wel in de kernen. zoals Nieuw-Lekkerland, 
Arkel e.a. 

• Gemeente is te groot qua afstanden. Kosten te hoog. 

• Gemeente toch veel te uitgebreid voor. Ga er echt niet te ver voor rijden 

• Gorinchem is de dichtstbijzijnde "grote" plaats en is gewend aan een vuurwerkshow 
tijdens de zomerfeesten. Wellicht kan iets dergelijks daar  ook op 31 december worden 
georganiseerd. 
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• Haalt de drang van mensen om zelf vuurwerk af te steken niet weg 

• Heel veel luchtvervuiling 

• Het is het feestje er om heen als er een vuurwerkshow komt moet er ook een feestje 
omheen gebouwd worden. 

• Hier  als gemeente geen geld aan besteden 

• Hoe doe je dat met 20 dorpen gaat hem niet worden 

• Ik ben helemaal niet voor vuurwerk. Ook niet voor centrale shows. Het kan gewoon 
niet meer in deze tijd, we weten veel te goed hoe vervuilend vuurwerk en moeten 
onze verantwoording nemen. Op een andere manier feest vieren heeft misschien wat 
tijd nodig om aan te wennen, maar tradities kunnen ook veranderen. 

• Ik vind dat we allemaal moeten stoppen met het afsteken van vuurwerk 

• Ik zou het wel mooi vinden, maar mijns inziens is dit geen taak van de gemeente. 
Daarbij komt nog dat het erg slecht is voor het milieu. De gemeente mag niet het 
voorbeeld geven met slecht milieugedrag. 

• In kader van milieubelasting ben ik sowieso tegen vuurwerk. Een laser/lichtshow zou 
mijns inziens een goed alternatief zijn 

• Is dit een taak van de gemeente? Moet dit worden betaald met belastinggeld 
opgebracht door de inwoners? 

• Is geen taak van de gemeente, daarnaast is het gebied zo uitgestrekt dat iedereen met 
de auto moet komen op een handje vol na. Ik hoef jullie niet uit te leggen dat er op 
oudjaarsavond tussen 15.00 en 24.00 uur redelijk wat alcoholische drankjes genuttigd 
worden. Die wil je niet in een auto naar een centrale vuurwerkshow halen. 

• Is geen taak van de overheid. Hierin als overheid geen geld steken. 

• Is nooit in alle dorpen 
Moeten mensen de auto in om op locatie te komen 
Gevaarlijk met alle drank 

• Kan je aan de ondernemers vragen. Geen rol gemeente. 

• Laat de gemeente haar kern taken eerst maar eens goed op pakken voordat ze dingen 
gaan doen waar ze geen verstand van hebben.  
wie gaat dat betalen?? 

• Liever niets, maar beter dit dan geen verbod 

• Mensen moeten met de auto er naar toe, vaak hebben mensen al drank op. DRANK is 
vele malen gevaarlijker dan vuurwerk.  
En stel tijdens de show gaat wat fout dan zijn er meer mensen slachtoffer. 

• Molenlanden is een relatief groot gebied met een mindere woon-dichtheid. .Wordt 
een lastige om in elke kern een show te geven. (financieel en organisatie) 

• Molenlanden zou z'n geld beter kunnen besteden. 

• Niet door de gemeente zelf maar wel per kern op een centrale plaats door volwassen 
vrijwilligers. 

• Niet gemeentes, maar andere organisaties moeten dat eventueel - onder strikte 
voorwaarden - organiseren. Het is idioot om in een armlastige gemeente 
gemeenschapsgeld aan dit soort onzin te besteden. 

• Omdat ik het dorp niet uit wil met de jaarwisseling. En het lijkt me niet dat Streefkerk 
gekozen worden als locatie voor een vuurwerkshow. 

• Onmogelijk woont in Oud Alblas, als ze het b.v. in Nieuwpoort houden hoe moet je 
daar 'slechts komen 

• Sonde van het geld 

• Tenzij het met stil vuurwerk gedaan wordt hoeft het van mij niet. Ik ben tegen 
vuurwerk voor meerdere redenen, dus van mij mag het compleet van de aardbodem 
verdwijnen. 
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• Teveel kernen,waar mot dat gehouden worden, mensen gaan er s'nachts/ s'avonds 
niet voor rijden. 

• Van mij hoeft er helemaal geen vuurwerk afgestoken te worden. Als het om vuurwerk 
gaat worden natuur en milieu even vergeten lijkt het wel, maar gelet op stikstof, Pfas 
enzovoorts zou vuurwerk ook niet meer moeten mogen. 

• Vind het voorbeeld verkeerd. 

• Vuurwerk is niet meer van deze tijd qua milieubelasting. 

• Vuurwerkshows kosten meer geld in alle kernen.  En zolang de politie/handhavers niet 
langskomen voor het vooraf afgestoken vuurwerk, heeft het weinig nut, juist voor de 
overlast die weken voor oud en nieuw al begint. 

• Waar dan? 

• Waar moet dat dan gebeuren? De gemeente loopt van Arkel tot de Kinderdijk..... 

• Want dergelijk vuurwerk wordt betaald uit de gemeentekas dus gemeenschaps geld. 

• Wat te denken van allerlei personen met een slok op die vervolgens achter het stuur 
kruipen. Andere kernen worden zo juist een vrijplaats voor hen met verkeerde 
bedoelingen (politie inzet is tenslotte nodig voor het begeleiden van verkeersstromen 
rondom de centrale vuurwerkshow) 

• Werkt niet in zo’n uitgestrekt gebied. Mensen zullen niet naar andere kernen gaan 
hiervoor. 

• Wordt dat op 1 plaats in heel Molenlanden afgestoken, dan ben ik fel tegen 

• Zeer slecht voor milieu 

• Zo'n vuurwerkshow hoeft voor mij persoonlijk niet. Maar als het betekent dat 
consumentenvuurwerk dan verdwijnt vind ik dat prima. Geen idee of dit een en/en 
situatie is.  
Wat ik graag wil zeggen is het volgende. De voorstanders van vuurwerk hebben het 
altijd over "traditie". Gereguleerde afsteektijden zijn dat ook, maar die traditie doet er 
blijkbaar niet toe. Weken van te voren begint de ellende al. En op oudejaarsdag knalt 
het al onafgebroken van in de morgen. 

• Zonde van het gemeenschapsgeld. 
 

Weet 
niet 

• Alleen als daarnaast ook zeer streng zal worden gehandhaafd. 

• Alleen als het in ieder dorp gebeurd...zou ook een dorpsbinding geven 

• Als vuurwerk wordt verboden dan wel, als het niet wordt verboden is het wat mij 
betreft niet persé nodig. 

• De behoefte blijft bestaan om wat vuur en lawaai te maken op eigen houtje en in 
groepjes. Het zou mooi zijn als het met een show opgelost kan worden, maar dan krijg 
je wellicht weer competitie tussen gemeentes. Men doet het nooit goed. 

• De mensen blijven in hun eigen plaats, gaan niet naar een andere plaats. 
Dan zou je in elke plaats een vuurwerkshow moeten hebben en dat is niet haalbaar 
want zo veel pyrotechnicussen zijn er niet in NL. 

• Een centrale vuurwerkshow is ook een belasting voor het gehoor en de luchtkwaliteit, 
maar komt wellicht tegemoet aan de fervente vuurwerkliefhebbers, zodat die hopelijk 
niet tot overtreding van een eventueel vuurwerkverbod overgaan. 

• Hangt er vanaf. Waar 

• Hoe dan? 

• Ik heb er moeite mee dat we dan óók heel vervuilend bezig zijn. Wat mij betreft een 
verbod en terug naar 130 km/uur. Daar heb je het hele jaar wat aan. Het beleid is nu zo 
willekeurig. We verpesten in 1 nacht wat we in een jaar proberen op te bouwen. Ook al 
vind ik siervuurwerk prachtig, we kunnen beter naar lasershows o.i.d. 

• Ik weet niet of ik er voor zou gaan rijden..... 
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• In principe OK/ja mits er minder overlast van vuurwerk in de dorpskernen tegenover 
staat. Anders heeft zo'n investering geen zin. 

• Ja, als er geen particulier vuurwerk afgestoken mag worden. 

• Misschien wat kleinschaligs via de Oranjevereniging o.i.d. 

• Vaak ben je bij iemand thuis met bekende en dan moet je naar die locatie gaan. Ene 
kant gezellig want je ziet andere ook daar, maar je moet er wel weer heen, of vanaf je 
huis of iets kijken. 

• Vuurwerk met de jaarwisseling is voor mij geen item. Alleen het is voor velen een 
traditie. Ik heb er ook niets op tegen. 

• Waar gaat dit dan gebeuren? In elk dorp? Waar ik bang voor ben: dat het op 1 plek(1 
dorp) georganiseerd gaat worden, waardoor het niet werkt... 

• Wel voor de mensen die gek op vuurwerk zijn, niet voor longpatiënten en niet voor het 
miieu. 

• Zelf geen behoefte aan, maar wellicht nodig om bepaalde mensen te vermaken. 

• Zou kunnen 
Alternatief is een van de plaatsen waar dit groots wordt opgepakt te gaan opzoeken. 

 
 
  



 
 

 
22 

 

 
Op vraag "4.1 Als er een of meerdere vuurwerkshows georganiseerd zouden worden in de gemeente 
Molenlanden, moet dat dan gecombineerd worden met een vuurwerkverbod voor inwoners?" 
antwoordt 89% van de respondenten: "Ja". 

Toelichting 
Ja • Alleen de gemeente doet profesionale vuurwerk show de bewoners mag geen 

vuurwerk afsteken. 

• Alleen in de kern waar de show gegeven word. 

• Beetje dubbelop anders toch? 

• Buiten eerder genoemde voordelen voor een verbod zal de materiële schade op deze 
wijze ook verminderen. 

• Carbid afschieten ook verbieden. 

• Een vuurwerkshow is veel te weinig voor zo'n grote gemeente. Meeneem gaan op dat 
tijdstip niet reizen. 

• En dan uitsluitend buiten de woonkern. 

• Ik las in een krant in een Europees land jammer genoeg weet ik niet welk alleen 
vuurwerk mag worden afgestoken op eigen terrein. Op deze wijze wordt de omgeving 
niet vervuilt met de resten van het vuurwerk 

• Ja zo is het voor iedereen duidelijk dat er geen vuurwerk afgestoken mag worden 
behalve het georganiseerde vuurwerk door professionals. 

• Ja, alleen bij een gedeeltelijk vuurwerkverbod. 

• Ja, mits straten/wijken/buurtverenigingen kunnen participeren in de vuurwerkshows. 

• Je kan ook zones bepalen waar vuurwerk afgestoken mag worden. Maar dan moet je 
wel handheven buiten deze zones. 

• Minder jarigen moet je tegen zichzelf beschermen daarom is een algeheel 
vuurwerkverbod voor inwoners essentieel. 

• Mits in ELK dorp, of zo u wilt,  in ELKE kern een vuurwerkshow is 

• Veiligheid nogmaals 

• Wel een vuurwerkshow per kern 

• Zie antwoord op vraag 3. 
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Nee • Wel een vuurwerkverbod voor zwaar vuurwerk en vuurpijlen. Maar niet voor licht sier- 
en knal vuurwerk. 
 

Weet 
niet 

• Als handhaving niet lukt kan je beter geen verbod instellen 
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Ideale jaarwisseling 

 
Op vraag "5 Wat is volgens u een ideale jaarwisseling, als het gaat om vuurwerk?" antwoordt 34% 
van de respondenten: "Eén grote centrale vuurwerkshow in de dorpskern waar ik woon". 

Anders, namelijk: 
• Algeheel vuurwerkverbod (niets afsteken) in de dagen rondom 1 januari. Wel afsteken in de 

periode tussen 31 december 21.00 uur tot 1 januari 3.00 uur of iets dergelijks 

• Alleen licht vuurwerk en gewoon in je eigen straat. 

• Alleen siervuurwerk op vastgestelde tijden. Rest verbieden en handhaven. 

• Centrale show 

• Centrale vuurwerk show, gemeente voor de rest vuurwerk vrij 

• Combinatie van vuurwerkshow en vuurwerk zelf afsteken 

• Combineren: show en vuurwerkvrije zones 

• Dorpen vuurwerkvrij, vuurwerkshow in de polder voor de regio 

• Een grote vuurwerkshow, elk jaar afwisselend in een dorspkern 

• Een lasershow 

• Enkele plaatsen een vuurwerkshow. Van mij hoeft t helemaal niet maar ik snap wel dat mensen 
het leuk vinden 

• Geen knallen, wel siervuurwerk 

• Geen vuurpijlen of knalvuurwerk 

• Geen vuurwerk 

• Gewoon vuurwerk af mogen steken. Met handhaving dat na 01:00 niets meer afgestoken mag 
worden! 

• Ieder z,n eigen siervuurwerk ! Een algemeen verbod van initiatieven van mensen werkt 
averechts. Al die boden en verboden hangen me zo ongeveer de keel uit! 
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• Inwoners die dat willen geld doneren voor vuurwerk show en een hapje en sapje op centraal 
punt met vuurkorven 

• Kleinere vuurwerkshow in de kern 

• Laserlichtshow 

• Maak er een dorps- of wijkfeestje van. 

• Mojn dorpskern is vrij klein. Ik zeg ga allemaal naar Rotterdam en kijk vanaf de brug. 

• Speciale vuurwerkzones en centrale show 

• Vuurwerk vrije wereld! 

• Vuurwerkshow buitenaf. 

• Vuurwerkverenigingen plus show gemeente 

• Wat mij betreft hoeft er echt niet in elke kern een vuurwerkshow te komen. Combi, jaarlijks 
wisselen? 

• Zelf afsteken en verbod op zwaar knalvuurwerk 

• Zie toelichting 

• Zie vraag 2 
 
 

Toelichting 
Zelf vuurwerk 
afsteken, 
gewoon in je 
eigen straat 

• Centraal regelen werkt niet, mensen die het kopen, kopen het om zelf af te 
steken, dat is juist het leuke. 

• Dan alleen siervuurwerk 

• Geen zwaar vuurwerk en vuurpeilen 

• Gewoon laten zoals het was. Maar dan wel eens handhaven op het illegale 
vuurwerk. Heb diverse keren melding gedaan (bij 0900 nr van de politie) 
maar dan hebben ze het te druk of willen niet op kleine groepen af gaan. 
Daar ligt het eigenlijke probleem. De politie is onderbezet of heeft de 
prioriteiten rond de jaarwisseling niet goed liggen. 

• Gewoon zelf het vuurwerk afsteken in je eigen straat. Spreek elkaar aan als 
het uit de klauwen loopt. Ik heb ook last van het vuurwerk, althans mijn 
baby, maar het is 1x per jaar. Laten we niet op alles zout gaan leggen. 

• Handhaaf gewoon beter, geef eens grotere boetes en maak gebruik van 
snelrecht. 

• Het probleem is niet het normale vuurwerk, maar het verschrikkelijk zware 
illegale vuurwerk. Aangezien daar al niet tegenop getreden wordt/hard 
aangepakt wordt, blijft het een probleem. 

• Mits veilig. En voldoende handhaving. 

• Wel in combinatie met gerichte en adequate handhaving op zwaar illegaal 
vuurwerk 

• Zelf siervuurwerk afsteken en pas kopen op 31 December en niet eerder. 
 

Het instellen van 
een of meerdere 
vuurwerkvrije 
zones 

• Ik denk dat het in de buurt van bejaardenwoningen, winkelcentra en 
zorgvoorzieningen verboden zou moeten worden. 

• Kanttekening is dan wel dat dit dan wel echt gehandhaafd moet worden 
anders hoef je er niet eens aan te beginnen. De regels nu zijn leuk maar ze 
worden niet gecontroleerd en iedereen weet dat dus gaan ze hun eigen 
gang. 1,5 politieagent die om de 3 uur rondje rijd is dan gewoon niet 
voldoende. 
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Speciale 
vuurwerkzones 
binnen de 
gemeente waar 
je wel mag 
afsteken, verder 
niet 

• Heel veel mensen hebben er last van ook dieren die erg angstig zijn. Als je 
vuurwerk vrije zone heb is dat al stuk beter maar eren aantal centrale shows 
zou wat mij betreft fijn zijn. Maar velen willen toch wel wat afsteken. Als dat 
in bepaald gebied mag en verder niet zou dat al stuk prettiger zijn. 

• Het zal veel overlast voorkomen een punt vind ik wel.... Wie ruimt het op. 

• Op een veilige manier door vuurwerkclubs per dorp/stad, zodat een ieder 
tijdens de jaarwisseling weer naar buiten kan! 

• Plan valt of staat met duidelijke regels en consequente handhaving! 
 

Eén grote 
centrale 
vuurwerkshow in 
de dorpskern 
waar ik woon 

• Als er dan toch geknald moet worden, dan maar zo. Mag het ook buiten de 
kern zijn als daar veel ouderen wonen of anderszins mensen die er teveel 
overlast van ondervinden, of dat de brandweer bezwaren maakt. Niet 
iedere kern zal dus geschikt zijn. 

• Een grote vuurwerkshow en voor de rest een algeheel vuurwerkverbod 

• En dan grote boetes voor degene die het toch afsteken en als het jongeren 
zijn de ouders bekeuren en meldplicht met oudjaar 

• En op langere termijn verder afbouwen tot nul 

• Er moet geen gemeentelijk belastinggeld worden verspild aan een 
vuurwerkshow dus alleen als het gesponsord wordt door bedrijven 
(gemeentelijke belastingen zijn al veel te hoog). Ook veel meer schade 
verhalen op daders van oud- en nieuw zoals bij het trapveld in 
Bleskensgraaf. 

• Ideaal, maar denk ik wel duur (zie 4) 

• Ik zou het in 2 stappen doen. 2021 vuurwerkzones instellen en zwaar 
vuurwerk verbieden (bied dan al een centrale vuurwerkshow aan per kern, 
dit mag ook een vereniging zijn uit een dorp die dit wil oppakken). In 2022 
alle vuurwerk voor consumenten verbieden en centrales shows per kern 
houden. Eventueel kunnen burgers hieraan aansluiten (b.v. met een 
(vuurwerk)vereniging). 

• Is ideaalbeeld zonder rekening te houden met de kosten. Doe je dat, dan 
weet je dat dat niet kan ( nog afgezien van de beschikbaarheid van 
professionele vuurwerkmensen). 

• Komt ook de saamhorigheid ten goede 

• Met vuurwerk(vrije) zones wordt het probleem van overlast geconcentreerd 
op de zones waar wel afgestoken mag worden. Bovendien wat wordt het 
criteria voor welke zones geschikt zullen zijn voor afsteken van vuurwerk? 

• Schade aan het milieu, troep wordt nauwelijks opgeruimd, vernielingen en 
brandstichting. Het vuurwerk wordt steeds zwaarder. Er wordt niet 
gehandhaafd vanaf half november tot nu zijn er zware knallen te horen. 
Huis dieren die bang zijn. Wij investeren veel in de training van onze hond 
als er een rotje bewust naar haar wordt gegooid is gaat alle tijd en geld 
verloren. Denk aan hulphonden gemiddeld 5 zijn na het knallen niet meer 
bruikbaar. Naast alle verdriet een kostenpost van 125.000,00 euro. Het 
moet echt stoppen!!! 

• Vuurwerkvrije zones is ook een optie, maar zou dat werken? Politie heeft dit 
jaar niet op meldingen gereageerd en zou een vuurwerkvrije zone duidelijk 
genoeg zijn? 
 

De hele 
gemeente 

• Bijna alle landen doen het zonder consumentenvuurwerk. Ik geloof niet dat 
ze daar met oud&nieuw minder plezier hebben. 

• Dezelfde redenen die ik al eerder heb gegeven bij voorgaande vragen 
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vuurwerkvrij 
maken 

• En op het Hoofd in Nieuwpoort door de gemeente een vuurwerkshow of op 
De Dam een lasershow. 

• Gezien landelijke karakter past het niet de natuur en vooral alle dieren zo te 
mishandelen door afsteken vuurwerk 

• Het letterlijk weggegooide geld kan voor iets beters bestemd worden! 

• Ik hou niet van vuurwerk, de hond houdt niet van vuurwerk, zonde van het 
geld, ik zeg afschaffen. 

• Ik steek zelf uit principe geen vuurwerk af, maar ik ben er absoluut voor dat 
we minstens vuurwerkzones moeten krijgen waar je wel, of juist geen 
vuurwerk mag afsteken 

• Laten we de gehele gemeente vuurwerkvrij maken, dus niet allemaal van 
die lapmiddelen, maar een vooruitstrevende oplossing bieden, die ook past 
bij onze tijd waarin dagelijks de kranten vol staan over milieuproblemen. 

• Met de jaarwisseling zijn er veel branden. Vuurwerk is slecht voor het 
milieu. De wensballonnen zijn verboden in de Molenlanden, maar in de 
folder van de Kruidvat zijn ze te koop. 

• Milieu en veiligheid 

• Slechts een voorwerkverbod in de hele gemeente spaart het milieu, 
voorkomt letselschade en geluidsoverlast, brand en terreur op straat. 

• Voor huisdieren is vuurwerk een nachtmerrie die wekenlang duurt.  
Stoppen met vuurwerk onzin, gevaarlijk voor iedereen 

• Vuurwerk dient eigenlijk nergens toe, dieren zijn bang, mensen raken 
gewond en huizen vliegen in brand. Het is tijd voor andere tradities. 

• Vuurwerk geeft veel vervuiling en schaadt dieren 

• Word teveel vernield. Om dit binnen de perken te houden een verbod! 
 

Anders, 
namelijk: 

• Een combinatie van verschillende factoren. De overlast en schade die 
veroorzaakt word mijns inziens niet veroorzaakt door legaal vuurwerk maar 
door illegaal vuurwerk. Door het vuurwerk wat in Nederland verkocht word 
te beperken lost de vernielingen en overlast voorlopig niet op. Alleen de 
burger die zich aan de regels houd word hierdoor getroffen. Mijn 
verwachting is dat voor een vuurwerkshow in elke dorpskern geen 
voldoende professionele capaciteit is en dit dus in realiteit geen oplossing is. 

• Iets organiseren om gezellig samen te zij, en helemaal geen vuurwerk. er 
zijn personen die er niet mee om kunnen gaan, denk aan dieren leed. de 
goed moeten onder de kwade lijden. zo gaat dat nu eenmaal. 
 

Geen voorkeur • Wij begrijpen dat dit zeer moeilijk zal zijn maar zolang bouwprojecten in 
onze dorpen stil liggen i.v.m. stikstof en andere milieuproblemen kun je 
toch niet tolereren (dat ook al weken voor oud en nieuw ) hele dagen 
geknald wordt en met oud en nieuw mensen met luchtwegproblemen 
nauwelijks buiten durven komen. 
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2. Onderzoeksverantwoording 

Onderzoek : TipMolenlanden 
Mediapartner : Kontakt Mediapartners 
Onderwerpen : Vuurwerk in onze gemeente 

: Centrale vuurwerkshow 
: Ideale jaarwisseling 

Enquêteperiode : 21 januari 2020 tot 29 januari 2020 
Aantal vragen : 6 
Aantal respondenten : 726 
Foutmarge : 3,6% (bij een betrouwbaarheidsniveau van 95%) 
Rapportagedatum : 30 januari 2020 

 

Toelichting: 

De foutmarge geeft de precisie van een gemeten percentage aan. Hoe kleiner de foutmarge, hoe 

preciezer het gemeten resultaat. In dit onderzoek is de foutmarge maximaal ±3,6%. 

Het betrouwbaarheidsniveau geeft de verwachte kans aan, dat bij herhaling van de meting onder 

gelijke omstandigheden, een zelfde resultaat wordt verkregen. 

Methodiek 
• De vragenlijst is opgesteld in overleg met Kontakt Mediapartners. 

• Op 21 januari 2020 is de enquête met een begeleidend schrijven naar de leden van het Tip-

burgerpanel gestuurd. 

• Op 28 januari 2020 is een herinneringsmail gestuurd. 

• Alle respondenten vullen de vragenlijst anoniem in. 

• De resultaten zijn gewogen naar geslacht en leeftijd. 

Leeswijzer 
De toelichtingen in deze rapportage zijn de letterlijke antwoorden van de respondenten. 

Hier kunnen spelfouten of andere taalfouten in voorkomen. 
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3. TipMolenlanden 

Mensen hebben vaak hun mening klaar. Ze zijn voor of tegen een nieuw idee dat opborrelt in de 

samenleving. Politici gooien wel eens een balletje op en luisteren wat de reacties zijn. Luisteren ze 

dan ook echt? Hoe vaak hoor je: ze doen maar, ze luisteren toch niet naar ons? 

TipMolenlanden.nl en Toponderzoek willen de betrokkenheid van de inwoners van de gemeente 

Molenlanden vergroten. Via het burgerpanel TipMolenlanden.nl kunnen alle inwoners in de 

gemeente Molenlanden hun mening kenbaar maken over onderwerpen die leven in hun 

samenleving. 

Op www.molenlanden.nl kan iedereen een aanmeldingsformulier invullen. Van tijd tot tijd worden 

deelnemers gevraagd naar hun mening over actuele onderwerpen.  

De deelnemers zijn en blijven anoniem en kunnen per onderzoek zelf beslissen of meedoen. Ze zijn 

niets verplicht. Het invullen van een enquête duurt slechts enkele minuten en de onderwerpen zijn 

sterk afhankelijk van de actualiteit.  

TipMolenlanden.nl is een gemeenschapspanel, 
opgezet vanuit de gemeenschap. Heeft u vragen 
over dit initiatief, dan kunt u deze altijd stellen 
aan enquete@toponderzoek.com. Het is ook 
mogelijk om zelf onderwerpen aan te dragen 
voor peilingen.  

Lees hier meer over de TIP-methodiek. 

 

TipMolenlanden.nl maakt het gemakkelijk om 
zonder veel moeite je zegje te doen! 

 

Zie eerdere onderzoeksresultaten, waaronder ‘Gemeenteraadsverkiezingen’, ‘Tiny Houses’ en 
‘Vuurwerk’.  

 

 

  

http://tipmolenlanden.nl/
https://enquete.toponderzoek.com/aanmelden/tipmolenlanden-nl
mailto:enquete@toponderzoek.com
https://toponderzoek.nl/wp-content/uploads/2017/12/Infographic-Toponderzoek-1.pdf
http://www.tipmolenlanden.nl/onderzoeksresultaten
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4. Toponderzoek 

 
Toponderzoek is een Horsters no-nonsense bedrijf, dat sterk is in het raadplegen van meningen. In 
een mondige wereld waarin men direct resultaat wil zien, is het raadplegen van meningen / 
ervaringen / beleving van belang om te overleven. 
 
Onze professionele en flexibele medewerkers hebben interesse voor uw onderzoeksvraag om de 
beleving en inzichten vanuit de maatschappij regulier zichtbaar te maken. Door een transparant 
inzicht in hetgeen leeft en speelt onder burgers / bestuurders / politici, levert dit beter beleid en 
meer draagvlak op. Tips worden aangeleverd. Tevens toetst u of ingezette acties resultaat hebben. 
 
Toponderzoek faciliteert dit proces als onafhankelijk onderzoeksbureau TIPTOP voor u. Het 
onderzoeksbureau heeft de beschikking over eigen TIP-burgerpanels (landelijk > 60 burgerpanels) en 
het overheidspanel Overheid in Nederland. 
 
Blijf op de hoogte via de Topletter. 
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